

Aanwezig	Namens
Bert-Jan Rip	WBO Voorzitter (interim) WR Dietsveld/Vogelbuurt
Marielle Vos	WBO-secretaris, Notulist & WR Planetenwijk
Karen Meinhardt	WR Patrimonium
Erwin Speklé	WR Patrimonium
Dick van der Schraaf	WR Sinnevelt
Inge Zuurendonk	WR Indische Buurt Noord
Paul Boom	DR Spaarndam
Rizgar Parlak	Gemeente Haarlem gebiedsverbinder

1 - Opening

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom. Marielle geeft aan dat Cees, Teun, Thea en Alex zich afgemeld hebben. Er wordt een voorstelrondje voor Karen gedaan.

2 – Notulen vergadering 24-05-2023 & Actiepunten

Aangezien iedereen direct zijn wijzigingen heeft kunnen doorgeven en deze verwerkt zijn in de Final versie, worden de notulen goedgekeurd en vastgesteld en de actiepunten zijn afgehandeld.

3 – Transitie naar Wijkplatform (Bert-Jan Rip)

Bert-Jan geeft feedback over de laatste bijeenkomst van de brede werkgroep ‘van wijkraad naar wijkplatform’, waarbij wijkraden, stadsmakers en belangenorganisaties aanwezig waren. Teun, Marielle & Karina zitten ook in deze werkgroep, maar Teun en Marielle konden niet aanwezig zijn bij de vergadering.

Het traject van wijkraad naar wijkplatform begon eerst met een sessie in het WBO begin dit jaar, vervolgens brede sessies met wijkraden uit Noord en andere ondernemingen. Op basis hiervan is het beleidskader geschreven en werd dat behandeld door Guda Kay, de projectleider tijdens de brede werkgroepsessie op 7 juni. Persoonlijk vond Bert-Jan het niet efficiënt en niet effectief omdat wijkraden met name met elkaar in gesprek gingen om elkaar te overtuigen dat zij als wijkraad al de rol van wijkplatform invullen. Doel van de bijeenkomst was om het beleidskader met elkaar aan te scherpen. Vergadering werd te veel overheerst door aandacht hebben voor de vergaderdiscipline, hetgeen zonde van de tijd was. De aanname dat de wijkraden niet om deze verandering hebben gevraagd bleek niet te kloppen. Tijdens de vergadering meldden een aantal wijkraden dat zij voor de verkiezing aangedrongen hebben op verandering, dat verbaasde de andere aanwezigen bij de WBO-vergadering ook, iedereen was van mening dat alle wijkraden door deze beslissing overvallen waren. Dick geeft aan dat het wel vreemd is dat er naar 2 van de 20 wijkraden dan geluisterd wordt. Rizgar bevestigt de stelling van Bert-Jan en geeft aan dat er een Wijkraden Conventie is geweest waarbij het een brede trend was om er een netwerkorganisatie van te maken. Het voornemen is nu om in het beleidskader veel ruimte te laten voor de wijze waarop wijkplatforms zich willen organiseren. Bert-Jan is daar geen voorstander van omdat een van de redenen voor de verandering is geweest; ‘het niet functioneren van wijkraden’. Op het moment dat er dan geen kader is met criteria waaraan een wijkplatform ten minste moet voldoen, lijkt ‘het probleem’ van de niet constructieve wijkplatforms weer op te doemen (ook wanneer je ‘exclusieve belangenbehartiging’ als verantwoordelijkheid afschaft) .

Hij heeft het advies gegeven om de wijkraad verordening als basis te nemen en de teksten die niet gewenst zijn eruit te halen, zodat er tenminste een basis is waarmee gewerkt kan worden.

Rizgar geeft aan dat de Kern nu opgenomen is in het coalitieakkoord, hij geeft nog even de belangrijkste punten aan waarom men over wilde naar Wijkplatforms:

- Er waren wijkraden met weinig contacten met de bewoners, maar die zich wel veel bezighielden met politiek en als exclusieve belangenbehartiger van de wijk acteerden, dat wilde B&W niet meer. (daarom is er dus wel een kader nodig en niet te veel organisatievrijheid)
- B&W wil dat een wijkplatform samenwerkt met andere groepen binnen de wijk, bv over Duurzaamheid, Groen, Eenzaamheid e.d.
- B&W wil ook meer inclusiviteit van andere groepen, dat is nu bijna niet het geval. Dus meer met kerken en moskeeën samenwerken.
- B&W wil alle het goede wat wij nu hebben erkennen en kennis behouden. Rizgar kan dat belang onderbouwen, derhalve moeten de huidige Wijkraden een centrale positie krijgen als "Kern"

Rizgar geeft aan dat zij intern overleg hebben gehad en besloten hebben dat er een beleidskader komt, geen procedures en niet dat er voorgeschreven wordt hoe het ingericht moet worden, welke rechtsvorm er gekozen moet worden. Er komt een basis budget voor vergaderingen, communicatie, wijkkrant en website.

Men is van mening dat er wel richtlijnen moeten komen voor:

- Hoe wordt een aanvraag tot wijkplatform gedaan?
- Hoe wordt er getoetst?
- Hoe kies je de rechtspersoonlijkheid?
- Hoe doe je de communicatie?

Bert-Jan geeft aan dat elke wijk een andere samenstelling kent qua demografie, ruimtelijke inrichting, sociale gelaagdheid, belangenorganisaties, ondernemers enz. hierdoor verschilt de rol en de thema's per wijkraad. Dus ook de toekomstige werking van de wijkplatforms. (kern wijkplatform 'centrum' kent andere uitdagingen dan 'kern wijkplatform dietsveld-vogelbuurt')

De huidige kernen dreigen overvraagd te worden, met name door Stadsmakers/wijkopbouwers die allerlei wensen hebben, dat wordt straks alleen maar erger. De kloof tussen bewoners en politiek is enorm, dus daar zou een stap tussen moeten komen, en niet van 0 naar 100 met een wijkplatform, gelote burgerraden of wijk aan zet initiatieven. Het is nu al lastig om vrijwilligers te vinden, laat staan als er ook nog allerlei extra taken bij komen. Iedereen doet het vrijwillig en naast zijn eigen werkzaamheden.

Rizgar geeft aan dat de gemeente beseft dat het niet binnen een paar maanden geregeld kan worden en men wil veel vrijheid houden, zodat de beweging van wijkraad naar wijkplatform op een organische, iteratieve manier kan verlopen.

Marielle geeft aan dat Wijkraad Planetenwijk geen stichting is omdat het goed geregeld was onder de Wijkraden verordening. Als deze helemaal komt te vervallen ontstaan grotere risico's. Zij heeft er geen zin in om hoofdelijk aansprakelijk te worden gesteld en wil dat goed ingeregeld hebben. Zij geeft als voorbeeld het nieuwe Duurzaamheid initiatief "De Groene Planeet". Daarbij zouden de rekeningen, direct verstuurd worden aan de gemeente en afgehandeld worden. Nu moet het ineens van de gemeente verplicht via de rekening van de wijkraad, hetgeen meer risico kan geven. Als ik kijk hoe het met het Ramplan kwartier is gegaan met al die subsidies, wil ik daar niet hoofdelijk aansprakelijk voor zijn als het mis gaat. Rizgar geeft aan dat er nog steeds mogelijkheden bestaan om het direct met de gemeente te regelen. Alle Leefbaarheid Initiatieven lopen ook zo en niet via de

Wijkraad. Het is gebruikelijk dat de werkgroep zelf budget aanvraagt, dus dat is een kwestie van goede afspraken maken met de gemeente. (Actie Alex)

Bert-Jan geeft aan dat vanuit vertrouwen het budget gegeven wordt en ad random een check wordt gedaan. Dit staat nu wel goed in het beleidsplan beschreven.

Rizgar geeft aan de vergadering heel positief te hebben ervaren, omdat de wijkraden met elkaar in gesprek gingen..

Marielle vraagt of zij het nu goed begrepen heeft dat de 50% aanvraag van het budget, bedoeld is voor de eerste 6 maanden van het overbruggingstraject. Rizgar bevestigt dit.

Rizgar geeft aan dat de verdeelsleutel voor activiteiten in buurten met meer sociale huurwoningen wellicht straks toch anders wordt gedaan.

Bert-Jan geeft aan dat er in de werkgroep besloten is dat wethouder Berkhout de volgende keer zal aansluiten en dat als heel positief heeft ervaren.

Dick vraagt wat de tijdlijn nu is geworden, Rizgar geeft aan dat over 2 weken het document zo concreet mogelijk moet zijn en voorgelegd wordt aan de raad. Tevens gaat toch de bestaande verordening gebruikt en aangepast worden, waarbij de onderwerpen duidelijker beschreven worden:

- Aanvraag
- Toetsing
- Budget

Bert-Jan wil graag als eerste Wijkraad de erkenningsaanvraag getoetst zien, als testcase. Hij geeft ook het belang van het WBO aan, mede omdat er met kennisdeling veel bereikt kan worden.

Rizgar geeft nog aan dat zij ook overleg hebben gehad over ondersteuning, indien er geen wijkraad aanwezig is. Dit komt bij de gebiedsverbinders te liggen.

Paul vraagt hoe dat in de praktijk gedaan gaat worden, Rizgar geeft aan dat de gemeente al veel inzichten heeft in speciale initiatieven, zij zijn er om de verbinding te maken binnen de wijk.

Concreet zijn nu de afspraken:

- De datum is van 01/01/2024 verschoven naar 01/07/2024
- De Wethouder komt de volgende vergadering van de werkgroep
- Er komt budget voor de "Kern"
- Er komt ondersteuning vanuit de gebiedsverbinders

Ook gaat er gekeken worden naar welke rechtsvormen er gebruikt kunnen gaan worden. Er zijn nu wijkraden die een vereniging zijn of een stichting, hier is de juridische afdeling van de gemeente mee bezig. Marielle geeft aan dat toen de Wijkraad Planetenwijk in 2018 weer een herstart maakte ervoor gekozen is om geen van beide opties te kiezen, omdat dit 1000 euro kost en steeds via de notaris bij wijzigingen aangepast moet worden. Via de verordening was het goed geregeld en veel flexibeler.

Paul geeft hiervan een voorbeeld binnen Spaarndam, zij zijn een stichting. Voor Haarlem gaat het stemrecht naar 16 jaar i.p.v. 18 hetgeen aanpassingen vraagt in de stukken/reglement, waarvoor het weer langs de notaris moet. Er is nu besloten te wachten tot alles van het wijkplatform duidelijk is en het in een keer te doen.

Karen geeft aan dat samenwerking met andere partijen heel mooi klinkt, maar het ook een dagtaak kan worden. Daar heeft ze de tijd niet voor. Nu hebben ze die samenwerkingen niet en weet ze ook niet of die er wel zijn. Hoe krijgen ze daar dan zicht op?

Rizgar geeft aan zelf bij een Wijkplatform te zitten in Amsterdam, waarbij geen theoretisch model gemaakt is. Bewoners komen met ideeën naar het platform en van daaruit wordt het verder uitgewerkt.

Bert-Jan geeft aan dat binnen Diestveld/Vogelbuurt het allemaal heel organisch gaat, zij hebben speerpunten als verkeersveiligheid en stikstof en als er andere zaken langskomen wordt dat opgepakt.

Bert-Jan vindt dat de gemeente een stap overslaat en vindt een leidraad en kader van de gemeente heel belangrijk. Om te voorkomen dat er weer ontevredenheid gaat ontstaan over de werking van de wijkplatforms. Wie bepaalt of een wijkplatform goed functioneert en langs welke criteria wordt dit beoordeeld.

Dick geeft aan dat de gemeente ook heel goed zal moeten communiceren met de wijkraden, omdat het anders heel moeilijk gaat worden. Het WBO-overleg is hiervoor een mooie oplossing.

Karen geeft aan ook voor hun buurt met Verduurzamen bezig te zijn, zij heeft de enquête van Ramplaankwartier gebruikt om dit ook binnen hun wijk te gaan gebruiken.

Rizgar geeft aan dat “Mooi door Noord” ook hiervoor gebruikt kan worden, daar komen ook professionals en bewoners en kan veel kennis gedeeld worden.

Erwin geeft aan dat er veel over de structuur gesproken wordt maar zelf graag met initiatieven aan de slag wil gaan. Bert-Jan is het met hem eens dat er wel meer daadkracht zou mogen komen.

Rizgar geeft aan dat de Missie en Visie nu uit het beleidskader is gehaald.

4 – Mededelingen vanuit gemeente (Rizgar – schriftelijk aangeleverd)

- Verduurzaming - Aangezien er veel gebeurt op het gebied van verduurzaming, zal Rizgar de Projectleider vanuit de gemeente uitnodigen voor de volgende WBO-vergadering in september. [Afgesproken wordt dat Marielle hem een formeel verzoek via de mail stuurt.](#)

Marielle vraagt wie de vervanger is geworden van Claudia Tempelman m.b.t. het Participatie Project. Rizgar geeft aan dat vandaag geannonceerd is dat Karin Nap dit zal gaan oppakken (zij was bij de eerste bijeenkomst van het WBO m.b.t. Wijkplatform)

5 – Mededelingen vanuit de Wijkraden

- Indische Buurt Noord– Inge geeft aan dat er een probleem is met de bushaltes op de hoek van de Vondelweg/Jan Gijzenkade, men zet daar namelijk allemaal fietsen neer waardoor men niet meer goed zonder risico's op de bus kan stappen. Zij hebben contact opgenomen met de gemeente en te horen gekregen dat men de fietsen gewoon daar mag neerzetten. Inge heeft het even nagekeken, maar voor mensen met een beperking moet de halte gewoon vrijgehouden worden.
[Afgesproken wordt dat Inge & Bert-Jan een mail versturen aan Rizgar over dit probleem, hij gaat dit dan met het team bespreken.](#) Binnen een week mag dan reactie verwacht worden. Indien hieruit alsnog de beslissing valt dat er niets aan gedaan gaat worden, gaan de wijkraden Indische Buurt Noord & Vogelbuurt/Diestveld een formele brief versturen aan de gemeente. Inge geeft aan dat zij er al alles aan gedaan hebben, zij hebben zelfs gele “Toegankelijke Stad” bordjes opgehangen, maar dat werd gewoon op de grond gegooid. Zij begrijpt niet waarom Handhaving dit niet oppakt. Rizgar geeft als tip ook de buurt bewoners met elkaar te laten praten of via de wijkkrant dit te communiceren.

Rizgar vraagt of er al een beslissing is genomen over Wijkplatform en/of Wijkcontract. Inge geeft aan dat zij eerst meer bestaanszekerheid van de gemeente willen krijgen. M.b.t. Nieuw Guineaplein is de eerste fase afgerond maar is het heel lastig om voldoende mensen te vinden die willen water geven en onderhouden. Het is altijd leuk als een ander het regelt. Er gaat nog gekeken worden of er nog een water tappunt bij kan komen, nu is het erg sjouwen met gieters, waardoor veel mensen afhaken.

- **Patrimonium:** Karen geeft aan dat zij bezig is geweest met ideeën om voor de school fruit, ontbijt, boodschappenkastje en eventueel kleding kast te regelen, maar dat dit moeizaam verloopt. Rizgar geeft aan dat de school vaak zelf ook mogelijkheden hiervoor kan aanvragen en men zich snel verlegen voelt met het aanbod. Paul geeft aan dat zij een kerstmaaltijd hadden geregeld voor mensen die van de voedselbank gebruik maakte, 50% kwam maar opdagen, het blijft een lastig onderwerp.

Daarnaast is Karen bezig met activiteiten voor specifieke doelgroepen, zij heeft een klein onderzoek gedaan onder actieve gepensioneerden en een koffie/thee ochtend voor anderen. Zij heeft met de kerk gesproken maar die leveren alleen vrijwilligers als ook het woord gesproken wordt, dus zij gaat nu kijken naar Cronje 1, Rizgar geeft aan dat dit ook bij "het Ford" kan en adviseert haar een mail naar hem te sturen, hij kan dan samen met de opbouwwerker Michiel Groothuis bekijken wat kan.

Bert-Jan geeft aan dat Dock dat regelmatig organiseerde voor hun wijk met een koffie kar. Marielle bevestigt dat dit ook het geval was in de Planetenwijk gedurende Coronatijd, helaas kreeg de kar na afloop geen vergunning meer van de gemeente om te blijven staan totdat het Posthuis herbouwd was. Dit tot groot verdriet van ouderen en jonge ouders die daar veel kwamen om elkaar te ontmoeten.

Karen geeft aan dat er schommels en voetbal doeltjes geregeld voor op het Rozenhageplein, waardoor dit nu heel veel gebruikt wordt door kinderen, alleen ontbreekt een omheining om het veld.

[Afgesproken wordt dat zij een mail verstuurd naar Rizgar, met het verzoek om een hek te plaatsen, zodat hij dat kan opnemen met de regisseur Openbare Ruimte. Rizgar waarschuwt wel dat er dat er met allerlei formele zaken rekening gehouden moet worden en adviseert om eerder een crowdfunding hiervoor te regelen. Actie Karen.](#)

Erwin geeft aan dat er een Buurt Zomerfeest georganiseerd wordt door bewoners op het Rozenhageplein en dat er vanuit de Wijkraad financiële ondersteuning gegeven is.

- **Sinnevelt**– Dick geeft aan dat het project met de schoolbusjes nog niet soepel verloopt, afzetten gaat prima, maar ophalen geeft problemen. Er is nu een speciale parkeerplek geregeld bij het Schoterbos, maar dat werkt niet. De busjes parkeren nog steeds bij de school en er zijn een aantal discussies met handhavers geweest.
[Rizgar heeft notitie hiervan gemaakt en gaat actie ondernemen.](#)

Tevens geeft Dick aan dat er nog niet is besloten of Wijkraad Sinnevelt doorgaat, mede omdat sommige wijkraadsleden de situatie lastig vinden en nog niet weten wat ze gaan doen.

- **Spaarndam:** Paul geeft aan dat hij naar de sessie van Hollandse Luchten is geweest over fijnstof metingen door GGD, welke doorgestuurd was door Marielle. Het gevolg is nu dat hij zelf een meter op zijn huis heeft hangen.
Daarnaast blijft het Café het Kolkje toch bestaan, waarmee iedereen heel blij is.

- **Planetenwijk** – Marielle laat het laatste Wijkblad zien aan de aanwezigen en is dar trots op, mede omdat dit bij 2500 huizen in de bus valt en het toch veel beter werkt als communicatiemiddel, uiteraard wordt facebook en de website ook nog steeds gebruikt, maar met het wijkkrantje bereik je iedereen uit de wijk.

M.b.t. het Verduurzaamheidsproject “De Groene Planeet” is deze van start gegaan, waarbij Alex vanuit de Wijkraad dit project oppakt en samen met Maarten Verhoeven en anderen gaat uitwerken.

M.b.t. het Posthuis zijn de schoon grondverklaringen, omgeving en bouwvergunning goed gekeurd, de schoonheidscommissie heeft ook goedkeuring gegeven op het plan. De muur aan de kant van het park is doorgeslepen en door vrijwilligers handmatig steen voor steen verwijderd voor hergebruik. De fundering met betonijzer is nu verwijderd en morgen wordt isolatiemateriaal erin gelegd. De hekken van Bottelier zijn weggehaald en er staan nu gesponsorde hekken voor zolang de herbouw duurt. Alpha Security gaat per 1/7 de beveiliging regelen.

M.b.t. Orionzone/Sportweg is er nu budget gekomen voor het Plan van Eisen en zal het Stedelijk Plan gelijktijdig gemaakt gaan worden, na de zomer is er weer een klankbordgroep overleg. Rizgar geeft aan dat de VVE van Parkzicht en de sportclubs zich zorgen maken om de inrichting en meer groen met minder auto's willen dit is een apart project. Hij vraagt of de wijkraden hierover geïnformeerd willen worden.

[Afgesproken wordt dat Rizgar zowel Planetenwijk, Sinnevelt als Vogelbuurt/Dietsveld op de hoogte houdt.](#)

- **Dietsveld/Vogelbuurt** – Bert-Jan heeft contact gehad met de beleidsadviseur mobiliteit Jacinta over het project Veilige Schoolomgeving rondom de koningin Emmaschool. Een mooi vervolg van de WBO vergadering. Rizgar geeft aan dat er twee dagen geleden een gesprek is geweest met Thijs Zijlstra en er diverse locatie rondom scholen zijn bekeken, of hun school er ook bij zat weet hij niet. Bert-Jan geeft aan dat de directrice van de school Nanda nu ook contact gaat opnemen.

N.a.v. de notulen van hun wijkraad omtrent de herinrichting van het plein, hebben 6 bewoners contact opgenomen over mogelijke overlast. Het werkt dus wel goed om actief te communiceren.

De herinrichting van de Reijer Anslot en st bavo straten is in de commissiebeheer geweest, zonder vooraf een participatie te houden onder de bewoners. Die worden nu geconfronteerd met het voornemen om 25% minder parkeerplekken aan te leggen. De wijkraad vindt het een gemiste kans om de bewoners hier niet bij te betrekken, zeker gezien de huidige politieke situatie er nu is ontstaan rondom al dan niet houden van een referendum voor wel/niet betaald parkeren. De wethouder memoreerde tijdens de vergadering dat hij zelfs de ruimte heeft om 50% reductie van parkeerplaatsen door te voeren. Bert-Jan geeft op persoonlijke titel aan dat hij dit een vorm van machtspolitiek vindt die hij niet vindt passen bij een gemeentelijk bestuur die zegt ook de intentie te hebben om vaker en beter burgers te betrekken bij ‘de stad’. Daarbij loopt er ook nog rechtszaak loopt omtrent Betaald Parkeren referendum.

[Afgesproken wordt dat Bert-Jan een mail gaat sturen hierover naar Rizgar, hij kent alle contactpersonen.](#)

6 – Rondvraag

- Karen vraagt of er meer informatie is omtrent deel mobiliteit, Marielle legt uit dat de vorige WBO-vergadering er presentaties hieromtrent gegeven zijn en dat deze presentaties en notulen te vinden zijn op de website van Planetenwijk.
<https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/>
- Rizgar vraagt of er een werkgroep moet komen voor Mooi door Noord.
Afgesproken wordt dat dit onderwerp op de agenda van de WBO-vergadering van september komt.
- Erwin geeft aan dat er veel te weinig laadpalen zijn, hij krijgt geen laadpaal omdat er binnen 300 meter een algemene laadpaal staat, maar die is steeds bezet.... Ook Karen ervaart deze problematiek. Kan nu niet opgelost worden.
- De factuur van Huis Ter Zaanen zal door Wijkraad Dietsveld/Vogelbuurt worden betaald.

Om 22.00 uur wordt de vergadering gesloten.

Volgende WBO-vergadering is 27 september om 20 uur (in Huis Te Zaanen)

Overzicht WBO-vergaderdata 2023

25 januari	– overleg met brainstormsessie vanuit gemeente over Wijkplatform
22 februari	– overleg wijkraden onderling (besloten bijeenkomst alleen wijkraden)
22 maart	– overleg met presentaties
19 april	– overleg met presentaties (na overleg met wijkraden)
24 mei	– overleg met presentaties
21 juni	– overleg wijkraden onderling
juli & augustus	- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden
27 september	– overleg met presentaties
25 oktober	– geen overleg i.v.m. vakantie Cees
22 november	– overleg met presentaties
20 december	– overleg wijkraden onderling

Betaling Huis Ter Zaanen 2023:

25 januari	– Gemeente Haarlem i.v.m. Wijkplatform
22 februari	– WBO
22 maart	– WBO
19 april	– Wijkraad Delftwater
24 mei	– Wijkraad Vondelkwartier
21 juni	– Wijkraad Vogelbuurt/Dietsveld
juli & augustus	- Geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden
27 september	– Wijkraad Indische Buurt Noord
25 oktober	– Dorpsraad Spaarndam
22 november	– Wijkraad Patrimonium
20 december	– Wijkraad Sinnevelt

Actielijst	Onderwerp	Datum	Status
Marielle	Mail naar Rizgar versturen met verzoek Project Leider verduurzaming uit te nodigen voor WBO van 27/09	21/06/2023	Afgehandeld
Inge/ Bert-Jan	Mail naar Rizgar sturen omtrent bushalte hoek Vondelweg/Jan Gijzenkade	21/06/2023	Open
Karen	Mail versturen naar Rizgar omtrent hekken om Rozenhageplein	21/06/2023	Open
Bert-Jan	Mail versturen aan Rizgar omtrent herinrichting Vondelweg	21/06/2023	Open
Rizgar	Actie ondernemen op bovenstaand de onderwerpen	21/06/2023	Open
Rizgar	Actie ondernemen op schoolbussen project Sinnevelt	21/06/2023	Open
Marielle	Mooi door Noord op agenda 27/9 zetten	21/06/2023	Open
Bert-Jan	Factuur Huis ter Zaanen betalen WBO juni	21/06/2023	Open